
transkrypcja z LXIII sesji 28.12.2023 r. 
 
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
Witam Państwa na sześćdziesiątej trzeciej sesji Rady Miejskiej w Chojnie w dniu dzisiejszym, tj. 28 
grudnia 2023 roku. Witam serdecznie Panią Burmistrz Barbarę Rawecką, Zastępcę Burmistrza, Panią 
Skarbnik, Panią Mecenas. Witam serdecznie dyrektorów jednostek, prezesa, naczelników oraz 
sołtysów i Szanowną Radę. W pierwszym punkcie mamy otwarcie sesji oraz stwierdzenie kworum. W 
związku z powyższym proszę o potwierdzenie swojej obecności. Dziękuję. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, iż obecnych radnych jest 14, jeden jest nieobecny. Punkt drugi. Przyjęcie 
protokołu z LXII sesji z 30 listopada 2023 roku. Proszę o stanowiska. Dziękuję. Na podstawie wyników 
głosowania stwierdzam, iż protokół został przyjęty jednogłośnie. Punkt trzeci, przedstawienie 
porządku obrad. Czy mają Państwo jakieś uwagi co do porządku obrad? Nie ma uwag, nie ma 
wniosków. W związku z tym przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt czwarty, rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Chojna na 2023 rok. Druk numer jeden. Wracając do 
punktu czwartego, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Chojna na 2023 
rok. Druk numer jeden. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Skarbnik proszę o omówienie projektu.  
Skarbnik Gminy Agnieszka Górska  
- Szanowni Państwo, zaproponowane zmiany w budżecie gminy Chojna na 2023 rok to zmniejszenie 
budżetu zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków o kwotę 248.518,27 zł. Wśród 
zaproponowanych zmian mamy przemieszczenia w planie środków. I tak, po stronie dochodów 
wprowadzamy m.in. rezerwę części oświatowej subwencji ogólnej 10.834 zł, po stronie wydatkowej 
mamy przemieszczenia w planie, te najistotniejsze w zakresie zadań majątkowych. Między innymi 
przenosimy środki z tego roku do 2024 w zadaniu Wielopokoleniowe Centrum Spotkań, tutaj 133 
tysiące złotych i 413 tysięcy złotych przenosimy na przebudowę świetlic wiejskich w miejscowości 
Jelenin, Strzelczyn, Godków Osiedle do 2024 roku. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy mają Państwo pytania do Pani Skarbnik odnośnie przedstawionego projektu? Nie 
widzę, w związku z tym przejdziemy do głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyniku głosowania 
stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Punkt piąty. Rozpatrzenie projektu uchwały  
w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 2023-2036. Druk numer 
dwa. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  



Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Skarbnik proszę o omówienie projektu.  
Skarbnik Gminy Agnieszka Górska  
- Szanowni Państwo, zaproponowane zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023-2036 
aktualizują plan dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów budżetu Gminy Chojna, jak również 
przedsięwzięć, w tym zadań majątkowych, o których mówiłam we wcześniejszej uchwale. Dziękuję 
bardzo.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy mają Państwo pytania do Pani Skarbnik odnośnie przedstawionego projektu? Nie 
widzę, proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został 
przyjęty jednogłośnie. Punkt szósty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy Chojna na 2024 rok, druk numer 3. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Skarbnik proszę o omówienie projektu.  
Skarbnik Gminy Agnieszka Górska  
- Szanowni Państwo, zaprojektowany budżet gminy Chojna na 2024 rok przedstawia się następująco. 
Zaplanowaliśmy dochody na poziomie 88.480.437 złotych, w tym dochody bieżące na poziomie 
66.584.450 złotych i dochody majątkowe na poziomie 21.895.987 złotych. Strona wydatkowa budżetu 
to limit na poziomie 88.814.977 złotych, z czego wydatki majątkowe to 23.852.387 złotych. Szacujemy, 
że budżet zamknie się deficytem na poziomie 334.540 złotych, który zostanie sfinansowany wolnymi 
środkami w tej samej kwocie. Natomiast jeśli chodzi o przychody budżetu, to są przychody na poziomie 
2.334.540 zł, rozchody budżetu na poziomie 2 mln zł i są to spłaty wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 
W budżecie zaplanowaliśmy rezerwy. Jest to rezerwa ogólna 860.900 zł oraz rezerwy celowe, w tym 
na zadania z zakresu zarządzania kryzysowego 162.000 zł. W budżecie zaplanowaliśmy również 
dotacje, zarówno dla podmiotów z sektora finansów publicznych, jak i spoza sektora finansów 
publicznych. Sektor finansów publicznych to tutaj beneficjentem jest instytucja kultury, 2 miliony 197 
tysięcy złotych. Spoza sektora mamy tutaj finansowanie na poziomie, przepraszam, Centrum Kultury 
to jest 2.730.000 zł, natomiast właśnie spoza sektora finansów publicznych 2 miliony 197 tysięcy 
złotych. I tutaj zawarliśmy szereg zadań, na które będą, które będą realizowane w formie dotacji. Są 
to zadania związane z bezpieczeństwem przeciwpożarowym, z ochroną bezdomnych zwierząt, z 
szeroko pojętą kulturą i sportem, i rekreacją oraz dotacje na zabytki. Jeśli chodzi o środki znaczone w 
budżecie, czyli środki funduszu alkoholowego, tutaj mamy zaplanowane 400 tysięcy na 
przeciwdziałanie alkoholizmowi. Jeśli chodzi o gospodarkę odpadami, ten system ma się finansować 
sam i tutaj szacujemy, że zarówno dochody, jak i wydatki z tego tytułu będą na poziomie 3.658.638 zł. 
W budżecie zawarliśmy zadania majątkowe, które są finansowane z kilku funduszy. Jest to m.in. 
Fundusz Inwestycji Lokalnych, jest to Fundusz Polski Ład oraz Fundusz Rozwoju Dróg Samorządowych. 
I wśród tych zadań majątkowych wymienię tylko kilka Państwu, ale między innymi jest to przebudowa 
infrastruktury drogowej. Jest to poprawa bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu, jako 
remont nawierzchni ulicy Narciarskiej. Na to zadanie zaplanowaliśmy 1,204 mln zł. To zadanie jest 



dofinansowane na poziomie 704 tysięcy złotych. W budżecie mamy również zadania związane z 
poprawą infrastruktury bezpieczeństwa przeciwpożarowego. Tutaj 1 milion 70 planujemy wydać na to 
zadanie. Dofinansowane ono jest z Polskiego Ładu w wartości miliona złotych. Kontynuujemy 
realizację zadań takich jak Wielopokoleniowe Centrum Spotkań czy przebudowa świetlic wiejskich w 
miejscowościach: Jelenin, Strzelczyn i Godków oraz budowa miejsca spotkań Ochotniczych Straży 
Pożarnych w Krajniku Górnym. Tutaj wartość zadania ponad 3,4 mln zł, z czego 3,318 mln to jest 
dofinansowanie z Polskiego Ładu również. W budżecie mamy zaplanowane dotacje dla, na zabytki. 
Jest to wartość 1 milion 207 tysięcy złotych. Jak również z Ministerstwa Sportu otrzymaliśmy 
dofinansowanie na budowę nowego wielofunkcyjnego boiska z zadaszeniem przy Szkole Podstawowej 
numer 2 w Chojnie. Tutaj wartość zadania 1 milion 960 tysięcy złotych. Natomiast dofinansowanie na 
poziomie 1.368.900 złotych. W budżecie zaplanowaliśmy również środki na przebudowę, poprawy 
dostępności placów zabaw. Tutaj oszacowaliśmy to zadanie na poziomie 450 tysięcy złotych. 
Natomiast dofinansowanie to jest 334.428 złotych. W budżecie zaplanowano środki z tytułu Funduszu 
Sołeckiego. Na Fundusz Sołecki w 2024 roku planujemy wydać 638.208,02 zł. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy są pytania do Pani Skarbnik odnośnie przedstawionego projektu? Proszę bardzo radny 
Oleśków.  
Radny Norbert Oleśków 
- Ja chciałem zapytać o to zadanie. Jaki jest okres realizacji tego boiska zadaszonego?  
Skarbnik Gminy Agnieszka Górska  
- 2024 rok.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Szanowni Państwo, jeszcze chciałem przeczytać uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 22 listopada 2023 roku w sprawie wydania opinii o projekcie 
uchwały budżetowej gminy Chojna na 2024 rok. Na podstawie art. 13 pkt 3 w związku z art. 19 ust. 2 
ustawy z dnia 7 października 1992 roku o Regionalnych Izbach Obrachunkowych, Skład Orzekający 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w osobach Katarzyna Korkus, przewodnicząca, Krystyna 
Goździk, członek, Anna Suprynowicz, członek, pozytywnie opiniuje projekt uchwały budżetowej gminy 
Chojna na 2024 rok. Czy są jeszcze jakieś pytania odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę. W 
związku z tym proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż 
projekt został przyjęty jednogłośnie. Punkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 2024-2036. Druk numer 4. Proszę o stanowiska Komisji, 
Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Skarbnik proszę o omówienie projektu.  
Skarbnik Gminy Agnieszka Górska  
- Szanowni Państwo, Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Chojna na lata 2024-2036 odzwierciedla 
plan dochodów i wydatków w okresie, w tym przedziale czasowym, czyli od 2024 do 2036 roku, jak 
również plan przychodów i rozchodów. Dane zawarte w wieloletniej prognozie finansowej zostały tak 
skonstruowane, aby zostały zachowane wskaźniki zarówno z art. 242, jak i z art. 243. W budżecie 
zawarto, w wieloletniej prognozie finansowej zawarto upoważnienie dla Pani Burmistrz do zaciągania 



zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć zawartych w wieloletniej prognozie. Wśród tych 
przedsięwzięć, mamy ich 12, są te, które już wcześniej wymieniałam w uchwale budżetowej, m.in. 
budowa rurociągu tłocznego, kanalizacji sanitarnej od miejscowości Strzelczyn do lokalnej oczyszczalni 
ścieków. Tutaj limit na 2024 rok to jest 806 tys. zł. Mamy przebudowę świetlic wiejskich w 
miejscowościach Jelenin, Strzelczyn, Godków Osiedle oraz budowę miejsca spotkań straży pożarnych 
w Krajniku Górnym, 3.419.500. Mamy poprawę gospodarki ściekowej na terenie miejscowości 
Grzybno i Strzelczyn 2.704.950 złotych. Z tym, że to zadanie będzie realizowane na przełomie jeszcze 
2025 roku i tutaj limit 2 miliony 525 tysięcy złotych. To zadanie jest finansowane z Rządowego 
Funduszu Polski Ład. Mamy również budowę nowego boiska wielofunkcyjnego z zadaszeniem przy 
Szkole Podstawowej nr 2 w Chojnie. Tutaj wartość zadania 1 milion 960 tysięcy złotych. Mamy również 
zadanie związane z poprawą bezpieczeństwa ruchu drogowego przez poprawę stanu dróg na terenie 
gminy Chojna. Limit 1.897.500 złotych. I ostatnie zadanie, jest to poprawa bezpieczeństwa 
niechronionych uczestników ruchu, jako remont nawierzchni na ulicy Narciarskiej w miejscowości 
Chojna. Tutaj wartość zadania 1.204.605 zł. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Szanowni Państwo, przeczytam uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 22 listopada 2023 roku w sprawie wydania opinii o projekcie 
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na lata 2024-2036. Na podstawie 
art. 13 pkt 12, w związku z art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 7 października 1992 roku o Regionalnych Izbach 
Obrachunkowych, Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w osobach 
Katarzyna Korkus przewodnicząca, Krystyna Goździk członek, Anna Suprynowicz członek, pozytywnie 
opiniuje przedłożony projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chojna na 
lata 2024-2036. Czy mają Państwo pytania do Pani Skarbnik odnośnie przedstawionego projektu? Nie 
widzę, w związku z tym proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, 
iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Punkt ósmy, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały numer 6/45/2019 Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 28 lutego 2019 roku w sprawie poboru od 
osób fizycznych podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz 
określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. Druk numer pięć. Proszę o stanowiska Komisji, 
Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję, Panią Skarbnik proszę o omówienie projektu.  
Skarbnik Gminy Agnieszka Górska  
- Szanowni Państwo, we wspomnianej przez Pana Przewodniczącego Rady uchwale zmieniamy 
inkasenta na terenie sołectwa Krzymów w związku ze zmianą sołtysa tego sołectwa i będzie to Pan 
Andrzej Szpilski. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy mają Państwo pytania odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę, proszę o 
głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty 
jednogłośnie. Punkt dziewiąty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia oceny aktualności 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Chojna oraz 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego z uwzględnieniem decyzji o warunkach 



zabudowy i zagospodarowania terenu. Druk numer sześć. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja 
Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy są jakieś uwagi do przedstawionego projektu? Nie widzę, w związku z tym proszę o 
głosowanie. Dziękuję, na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty 
jednogłośnie. Punkt dziesiąty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 
Malinowa, druk numer 7. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Naczelnik proszę o omówienie projektu.  
Naczelnik wydziału GN Barbara Krygiel 
- Szanowni Państwo, działka o numerze 43/2 położona w obrębie piątym miasta Chojna stanowi drogę 
wewnętrzną będącą współwłasnością osób fizycznych. Zgodnie z art. 8 ust. 1a ustawy o drogach 
publicznych, nadanie nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej współwłasność osób fizycznych, 
niezbędna jest zgoda Rady Miejskiej, ale również zgoda wszystkich współwłaścicieli. Wszyscy 
współwłaściciele wymienionej nieruchomości złożyli oświadczenie, w których wyrazili zgodę o nadanie 
nazwy ulicy, proponując jej nazwę ulica Malinowa. Potrzeba nadania nazwy ulicy związana jest z 
rozbudową budownictwa mieszkalnego jednorodzinnego, jak również nadania numeracji 
porządkowej nowym budynkom mieszkalnym. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym do 
właściwości rady należy podejmowanie uchwał w sprawie herbu gminy, nazwy ulic i placów będącymi 
drogami publicznymi lub nazw dróg wewnętrznych. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Czy są pytania do Pani Naczelnik odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę, w związku z tym 
proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został 
przyjęty jednogłośnie. Punkt 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wystąpienia z wnioskiem o 
zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy miejscowości Wilkoszyce, gmina Chojna, druk numer 8. Proszę 
o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 



- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Naczelnik proszę o omówienie projektu.  
Naczelnik wydziału GN Barbara Krygiel 
- Szanowni Państwo, jest to kontynuacja wcześniejszych uchwał dotyczących wystąpienia z wnioskiem 
o zniesienie i ustalenie urzędowej nazwy miejscowości Wilkoszyce. Proponowana zmiana doprowadzi 
do zgodności z rozporządzeniem Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii w sprawie ewidencyjności 
miejscowości ulic i adresów, który wskazuje, że nie można prowadzić numeracji porządkowej dla części 
miejscowości. Do tej pory Wilkoszyce stanowiły osadę wsi Mętno, lecz numeracja porządkowa była 
prowadzona jak od osady Wilkoszyce, samodzielnej osady. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy mają Państwo pytania? Nie widzę, proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie 
wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Punkt dwunasty. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem bonifikaty 
lokalu mieszkalnego położonego przy ulicy Narciarskiej 55B/4 w Chojnie na rzecz najemcy. Druk numer 
dziewięć. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję, Panią Naczelnik proszę o omówienie projektu.  
Naczelnik wydziału GN Barbara Krygiel 
- Szanowni Państwo, najemca zwrócił się z wnioskiem do Burmistrza Gminy Chojna o sprzedaż lokalu 
mieszkalnego położonego w Chojnie przy ulicy Narciarskiej 55B/4. Umowa najmu lokalu została 
zawarta w lutym 2020 roku. Czynsz opłacany jest na bieżąco, nie występują żadne zaległości. W 
związku z tym, iż umowa została zawarta krócej niż pięć lat, wymagana jest zgoda Rady Miejskiej w 
Chojnie.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Czy są pytania do Pani Naczelnik odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę, proszę o 
głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty 
jednogłośnie. Punkt trzynasty, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad przeznaczenia do 
sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych 
wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych. Druk 
numer 10. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  



Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Naczelnik proszę o omówienie projektu.  
Naczelnik wydziału GN Barbara Krygiel 
- Szanowni Państwo, niniejsza uchwała ma na celu wypełnienie obowiązku ustawowego poprzez 
wskazanie warunków, jakie muszą zostać spełnione, aby użytkownik wieczysty mógł wnioskować o 
sprzedaż nieruchomości będącej w użytkowaniu wieczystym oraz zasad dokonywania sprzedaży takich 
nieruchomości. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Czy są pytania do przedstawionego projektu? Nie widzę, proszę o głosowanie. Na podstawie wyników 
głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Punkt kolejny, czternasty, rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy przez gminę miasto Szczecin gminie Chojna z zakresu 
wychowania w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Druk numer 11. Proszę o stanowiska 
Komisji, Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Panią Kierownik proszę o omówienie projektu.  
Naczelnik wydziału USCO Magdalena Andrzejewska 
- Szanowni Państwo, projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na podjęcie współpracy z Gminą Miasto 
Szczecin w zakresie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych 
osób uzależnionych od alkoholu. Na podstawie porozumienia, które zostanie zawarte na rok 2024, 
Gmina Miasto Szczecin za pośrednictwem Szczecińskiego Centrum Profilaktyki Uzależnień będzie 
udzielać pomocy gminie Chojna realizując program edukacyjno-motywacyjny poprzez motywowanie 
zatrzymanych osób nietrzeźwych w celu podjęcia leczenia odwykowego. W związku z powyższym 
przedkładany jest niniejszy projekt uchwały w celu podjęcia. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Czy są pytania odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę, proszę o głosowanie. Dziękuję. Na 
podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Punkt piętnasty, 
rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Chojnie na 2024 
rok, druk numer 12. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 



- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Czy są pytania odnośnie przedstawionego planu pracy? Nie widzę, w związku z tym proszę 
o głosowanie. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, że projekt został przyjęty jednogłośnie. 
Punkt 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady 
Miejskiej w Chojnie na 2024 rok. Druk numer 13. Proszę o stanowiska Komisji, Komisja Finansowa.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej… Agnieszka Sikora 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Komunalna.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej… Anna Panas 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Komisja Oświatowa.  
Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty… Marek Bednarz 
- Wszyscy za.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję, czy są pytania odnośnie przedstawionego planu pracy Komisji Rady Miejskiej? Nie widzę, 
proszę o głosowanie. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został 
przyjęty jednogłośnie. Szanowni Państwo, kolejny punkt siedemnasty, wolne wnioski i informacje.  
W związku z tym, że zabrakło sprawozdań, oddaję głos Pani Burmistrz i poprosimy o sprawozdanie. 
Później ja króciutko sprawozdanie, a później już przejdziemy do faktycznych, wolnych wniosków.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
- Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Goście. Okres międzysesyjny to taki 
okres grudniowy, więc najczęściej nasze, nasza praca oprócz tej normalnej takiej i spotkań, gdzie 
załatwialiśmy wiele, wiele spraw, ale one są generalnie na co dzień wykonywane i dopiero jak 
przynoszą efekty, to się tymi chwalimy. A nie opowiadamy tylko w momencie, że rozmawialiśmy i coś 
nam się uda. Więc powiem tak, że w okresie międzysesyjnym uczestniczyłam w jarmarkach 
bożonarodzeniowych i 6 grudnia był w Szkole Podstawowej numer 1. To był pierwszy jarmark 
bożonarodzeniowy. Myślę, że świetnie przygotowany i dziękuję tu serdecznie, tak poczynając od 
nauczycieli, wychowawców, poprzez pracowników obsługi, następnie przez Radę Rodziców, 
skończywszy na dyrekcji, która tu się również włączyła. Dziękuję tym wszystkim, którzy tu wspomagali, 
szczególnie firmie naszej, naszej spółce, PUKowi, która wspomogła w sprawach technicznych, gdzie 
wszystko, jak się już wydawało, było niemożliwe, to na nich zawsze można było liczyć i okazało się, że 
to jest możliwe w organizacji. Jarmark, no myślę, że zawsze na pierwszym to się człowiek uczy dopiero, 
co należy poprawić, ale naprawdę był bardzo ciekawy i z przyjemnością tam przebywaliśmy. Już 
pomijając to, że było bajecznie, bo to był jedyny jarmark, który się odbył jeszcze w czasie, kiedy był 
śnieg i padał śnieg i w ogóle było cudownie. Ale były ciepłe napoje, typu czekolada gorąca, zupa 
dyniowa i to można było sobie również zasmakować. Naprawdę myślę, że powinni być wszyscy 
zadowoleni w takiej kolejności, w której ja powiedziałam, to na pewno to jest dobre. 11 i 12 grudnia 
odbył się jarmark bożonarodzeniowy organizowany przez Centrum Kultury, ale to już był taki jarmark 
z wielkim rozmachem i wiemy, że to już kolejny jarmark. I myślę, że w okolicy, przepraszam, jak ktoś 
uważa inaczej, ja uważam, że to jest najlepszy jarmark, który jest tutaj organizowany na naszym 
terenie. Tu dziękuję Panu Dyrektorowi, też pracownikom, którzy byli, ale i wykonawcom, którzy się 
pokazali na scenie. I każdy, kto z Państwa był to na pewno zasmakował odrobinę już wtedy zapachu 
świąt, ale też i takiej przyjemnej atmosfery, którą stworzono. 14 grudnia uczestniczyłam w spotkaniu 
Stowarzyszenia Dirow. Ja przypomnę, że Dirow to jest Lokalna Grupa Działania i tutaj już dzisiaj akurat 
na komisjach, które mieliśmy wcześniej wychwalałam, ale powiedziałam, że dzięki również tutaj 
działalności Pani Dyrektor Elżbiety Lach i Pani Justyny Wartalskiej mieliśmy okazję również 
przygotować wspólne projekty i również dalej kontynuujemy. I DIROW to jest taka wzorcowa Lokalna 
Grupa Działania, na której mogą się wzorować inni. Przypomnę, że już mamy, mamy tam 



przygotowany plan działania, całą strategię na kolejne, kolejne tutaj okresy rozdawania tutaj środków 
unijnych. I zrobiliśmy to dużo przed czasem i naprawdę warto, warto po prostu, no w takiej grupie być 
i cieszę się, że gmina Chojna jest w Dirowie. 16 grudnia uczestniczyłam w Miejskiej Bibliotece  
w rozstrzygnięciu konkursu fotograficznego Krajobraz naszego regionu, zorganizowanego przez 
Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Chojnie. Udział wzięło 42 uczestników ze szkół podstawowych  
i ponadpodstawowych. W jury sami ludzie, którzy się znają na fotografii, Andrzej Stelmach, Cezary 
Kujawski i Przemysław Kaweński, oceniło pracę i prace były oceniane w kategoriach szkoły 
podstawowe i ponadpodstawowe. I tutaj wszyscy nagrodzeni zrobili tak piękne prace, wykonali taką 
piękną fotografię, że myślę, że może wykorzystamy to w robieniu albumu o naszym regionie, bo 
naprawdę jest się czym pochwalić. Kolejne, a radości przy wręczaniu nagród było tak co niemiara, bo 
niektórzy się nie spodziewali, że to akurat ich prace wygrają, ale naprawdę i tu dziękuję zarówno 
Paniom, które przygotowały, Panu Dyrektorowi, Pani Wicedyrektor i wszystkim, którzy się w to 
włączyli, bo impreza była na bardzo wysokim poziomie i to jest kolejna, kolejna impreza, którą 
organizuje Ośrodek Szkolno-Wychowawczy. I kolejna zrobiona w bardzo, bardzo taki profesjonalny 
sposób. 16 grudnia był kolejny jarmark i powiem tak. My chodzimy na jarmarki, żeby ktoś tak sobie nie 
pomyślał, to my tam nie chodzimy zjadać nic na jarmarkach, ale za to bierzemy udział często w 
licytacjach i wspomagamy przez to również nasze placówki. Jarmark odbył się tym razem w Szkole 
Podstawowej nr 2 w Chojnie i jarmark to już był kolejny jarmark i oni już bardziej wprawieni, 
przygotowani. Byli, byli, byli tutaj już było widać więcej, więcej rozwiązań, które, których nie mieli za 
pierwszym razem, czyli wtedy, kiedy zaczynali organizować. I tu też dziękuję i dyrekcji, nauczycielom, 
pracownikom obsługi, rodzicom za to, że się włączyli i wszystkim tym, którzy wspomogli, bo tam już 
na tym jarmarku wymieniano też również osoby, które wspomagały organizację. Także wszystkim 
sponsorom za to dziękuję. 18 grudnia byliśmy na Wigilii Polskiego Związku Hodowców Gołębi. I tutaj, 
no szczególnie wręczyliśmy puchary za loty. My tak trochę nieraz, tak ludzie tak o tych hodowcach tak, 
ja wiem, że obraźliwie nieraz mówimy, ale oni się tam denerwują. Ale powiem, że to są osoby, które 
podziwiam za umiejętności w ogóle, żeby wyhodować takie gołębie, żeby brać udział. I myślę, że 
współmałżonki, bo tam w większości jednak są Panowie, jakby wiedziały ile czasu zajmuje to Panom, 
a już nie mówię o pieniądzach, to pewnie by może się srożyły. Ale niekiedy te nagrody w postaci 
pucharu, dyplomu więcej dla nich znaczą niż wszystko inne, a oni naprawdę prezentują i wysoką formę, 
bo widzę, że i w Europie się też liczą. Ale też i mam taką nadzieję, że dzięki temu promują też gminę 
Chojna, bo oni zawsze, zawsze robią to właśnie w powiązaniu z gminą Chojna. 18 grudnia byliśmy na 
spotkaniu wigilijnym z Amazonkami. To tak z bólem serca trochę mogę powiedzieć, bo Amazonki się 
rozwiązały. I to jest, no prowadzącej Pani Teresie, Pani Teresie serdecznie dziękuję za to, że zechciała 
być, Panu Sekretarzowi. Ale jest taka cicha nadzieja, ponieważ na tym ostatnim spotkaniu wigilijno-
pożegnalnym, bo tak możemy powiedzieć, bo już to pożegnanie styczniowe to już będzie taka tylko 
formalność. Chciałam, chciałam im podziękować za ten wysiłek, który tu włożyli wszystkim tym, którzy 
wcześniej byli i również wspomagali, ale też taka iskierka się pojawiła nadziei, że znaleźliśmy, może 
wytypowaliśmy, może tak było, Panią, która może to poprowadzić, aczkolwiek no trzeba zmienić 
zarówno statut, jak i cały skład. Ale myślę, że to stowarzyszenie powinno funkcjonować, bo widać ilu 
kobietom jest niezbędne to stowarzyszenie i pomoc taka doraźna. Oczywiście lekarsko-medyczną 
mogą otrzymywać gdzie indziej, ale doraźną pomoc, jak mają, to jest po prostu najważniejsze.  
20 grudnia byliśmy w Środowiskowym Domu Samopomocy. Mieli dzisiaj tu nam zaśpiewać kolędy, ale 
to jest wolny czas międzyświąteczny i był problem, ale odgrażali się, że w styczniu nam zaśpiewają, ale 
w styczniu nie będzie sesji. Więc pewnie nam nie zaśpiewają, bo do 2 lutego nie zdążą. Ale naprawdę 
poziom profesjonalny. I taka... Ja jeszcze nie wspomniałam o tym, że byliśmy również tutaj na takim 
spotkaniu po już sezonie z Odrą Chojna. I to było takie spotkanie, pierwsze takie spotkanie, w którym 
uczestniczyli i zawodnicy, sponsorzy, no oczywiście zarząd. I tu zarządowi szczególnie serdecznie 
dziękuję. Ja jeszcze nie widziałam tak świetnej imprezy zorganizowanej, gdzie młodzi ludzie, młodzi 
ludzie, piłkarze świetnie się bawili ze sponsorami. I naprawdę to była przecudowna chwila, gdzie 
można było i obejrzeć filmik taki promocyjny samego klubu, ale też i później sama już zabawa. 
Spotkanie było w takiej bardzo przyjacielskiej atmosferze. I to taka, no powiem novum, ale naprawdę 



warto było na tym spotkaniu być chociażby z tego powodu, żeby nawet posłuchać przy jakiej muzyce 
się bawi młodzież. A myślę, że jest zaskoczenie, bo ja też byłam zaskoczona, że to jest muzyka lat 80-
tych, 90-tych. Wcale nie jakieś tam inne piosenki. Najbardziej dla mnie takim spotkaniem świątecznym, 
najbardziej wzruszającym i takim, które tak zapada głęboko w sercu, to było spotkanie z osobami 
samotnymi. Bo my tak mówimy, że to jest wigilia czy tam śniadanie świąteczne, świąteczny obiad dla 
ubogich. Nie, to jest dla osób samotnych. Takich, które po prostu nie mają nikogo bliskiego. Ja tak 
uczulam zawsze i mówię, żeby tak spojrzeć z boku i zobaczyć, czy są takie osoby wokół nas. I mnóstwo 
było takich osób. Ja już tam Panią Moniką mogę się wesprzeć, ale blisko 80 osób przywieźliśmy, bo 
było to akurat w Pub Kultura w ratuszu. To spotkanie, no powiem było na tyle wzruszające, bo te osoby 
po prostu przyjechały, chciały przyjechać. I przyjechały po to, żeby spędzić odrobinę czasu z kimś, z 
drugim człowiekiem. Nie po to, że potrzebowały, tylko dlatego, że mogły spędzić święta, czas ten z 
drugą osobą. I tylko dlatego przyjechały. Tutaj były i kolędy, i był Mikołaj dobrze zbudowany, i jeszcze 
było parę takich innych atrakcji, były paczki. No ja tu serdecznie dziękuję Wspólnocie Sant’Egidio, czyli 
Świętego Idziego, z Beatą Junosz na czele, ale to Beata sama tego nie zrobiła. To zrobiła cała grupa 
osób, Caritasowi przy Kościele Świętej Trójcy również i także dziękuję serdecznie Paniom mieszkankom 
tutaj tego terenu z Ukrainy, które tak same włączyły się i tak charytatywnie wspomogły w organizacji 
tej imprezy. I wszystkim pozostałym, którzy byli, no naszym niektórym radnym, którzy się tam pojawili, 
naszym mieszkańcom, młodzieży, która się tam włączyła. To jest duża grupa i gdybym tutaj chciała tak 
wszystkich wymienić z imienia, nazwiska, myślę, że bym potrafiła. Ale to nie czas i nie miejsce, bo 
myślę, że oni wiedzą, a poza tym oni nie czekają na podziękowania, bo zrobili to po prostu z czystego 
serca i dlatego to powiem, że to była taka najbardziej wzruszająca chwila i chyba w tych świętach taki 
najbardziej wzruszający moment dla mnie. Nie wiem czy dla wszystkich, ale radość z dawania komuś 
odrobiny szczęścia przynosi więcej radości dającemu niż nawet temu biorącemu. I chciałam jeszcze 
gwoli wyjaśnienia to przypomnieć, że byliśmy jeszcze na spotkaniu z Fundacją Misie. Tutaj to jest cały 
czas Pani Marzena Polek-Bakalarczyk organizuje takie akcje i zajmuje się dziećmi, które przeszły 
traumę z jakiegoś powodu, kiedy utraciły jednego z rodziców albo w wypadku. Pani Marzenie dziękuję 
za zaangażowanie, za chęć pracy na rzecz takich ludzi. Kiedyś tam rozmawiałyśmy i Pani Marzena mnie 
spytała, czy ma wrócić do szkoły, czy zająć się fundacją? Powiedziałam jej – fundacją, ponieważ w 
szkole można się zająć wszystkimi dziećmi, ale w fundacji zajmuje się szczególnymi dziećmi, o których 
najczęściej, jak jest trauma, wszyscy pamiętają o osobach starszych, ale wszyscy zapominają o 
dzieciach i dobrze, że jest ktoś, kto o tych dzieciach pamięta. No i teraz na koniec jeszcze chciałam 
przypomnieć mieszkańcom, ponieważ wracamy do tej szarości dnia codziennego, że trzeba pamiętać 
o tym, że muszą być tabliczki z numerami domów. Najlepiej podświetlone i żeby mieszkańcy tutaj o 
tym też pamiętali. Z dniem 1 stycznia nastąpią zmiany w rozkładzie autobusów. Przypominam, że jest 
to transport publiczny. Zmieniliśmy część rozkładów po to, żeby też ułatwić życie młodzieży z Zespołu 
Szkół Ponadgimnazjalnych, jak i osobom starszym, ponieważ każdy może korzystać tutaj z autobusów. 
I tu mam taką największą przyjemność poinformowania, że w negocjacjach z przewoźnikami 
wynegocjowałam to, że osoby, które mają 70+ będą mogły jeździć autobusami za darmo, ale muszą 
się zgłosić do nas, żeby dostać Kartę Mieszkańca imienną i na podstawie tej karty będą mogły korzystać 
właśnie z takich kursów. Jeżeli idzie o tutaj opłaty za zagospodarowanie odpadami stałymi, informuję, 
że kwota za odpady jest taka sama, jak w roku 2023 i 2022. Nie ma żadnej zmiany tutaj, czyli jest to 
kwota 28,50, jak się nie ma kompostownika. Jak się ma, to jest 28 złotych. I jednocześnie chciałam 
jeszcze tutaj, zanim to zakończę, podziękować radnym za dzisiaj uchwalenie budżetu, jak i WPF-u, 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. I Państwo zawsze dawaliście mi, skarbnikowi, naczelnikom, 
pracownikom Urzędu dużą dozę zaufania i myślę, że tego zaufania nigdy nie zawiedliśmy i staraliśmy 
się robić tak, jak potrafimy. Oczywiście nie jest to sprawozdanie, więc ja tylko dziękuję za uchwalenie 
budżetu, ale wasza zawsze dobra wola, chęć zawsze nas tutaj wspomagają i dają nam jeszcze więcej 
chęci. Ja to powiem tak, że chcę ładnie zakończyć, więc tutaj tak. Dają nam powera i dlatego zapraszam 
wszystkich 13 stycznia na koncert zespołu Zakopower. Dziękuję uprzejmie.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 



- Dziękuję bardzo. I jeszcze zanim przejdziemy do pytań i wolnych wniosków, ja króciutko. 4 grudnia 
wpłynęła kserokopia wykazu nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie 7 miasta Chojna 
przeznaczonej do sprzedaży w drodze bezprzetargowej na poprawę warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej. 12 grudnia wpłynęła informacja Ministerstwa Klimatu i Środowiska w 
związku z podejmowanymi przez Rady Gmin uchwałami w przedmiocie sprzeciwu wobec zmiany 
ustawy prawo geologiczne i górnicze nawiązujące do działalności polegającej na podziemnym 
składowaniu CO2. Ministerstwo informuje, że podejmowane uchwały nie mają podstawy prawnej oraz 
nie istnieje żadne racjonalne uzasadnienie dla ich podejmowania. Wszystkie pisma są do wglądu w 
Biurze Rady. Ja dziękuję bardzo. Oddaję Państwu głos. Proszę bardzo, radna Odróbka, oddaję głos.  
Radna Monika Odróbka 
- Dziękuję bardzo. Szanowna Pani Burmistrz, Wysoka Rado. Koniec roku to czas podsumowań, a co za 
tym idzie podziękowań. Bardzo się cieszę, że mogę w tej chwili złożyć na ręce Pani Burmistrz 
podziękowania za wyremontowanie dalszej części chodnika na ulicy Rogozińskiego, a także parkingu. 
Bardzo się cieszę, że udało się to jeszcze w tym roku zrobić. A nie byłoby tej inwestycji, gdyby nie 
wcześniejsze rozmowy Pani Burmistrz z Panem Starostą, gdyby nie współfinansowanie tego projektu, 
gdyby nie cały proces wyłaniania wykonawcy, gdyby nie wykonawcy, którzy mimo niesprzyjającej aury, 
bo było już zimno, bo padał deszcz, cały czas pracowali. Inwestycja na nasze oko, mieszkańców, jest 
wykonana bardzo ładnie, bardzo solidnie. Tak też bardzo za to dziękujemy. Napominając jeszcze, że 
na przyszły rok została zaplanowana wymiana mostku między ulicą Rogozińskiego a Szkolną, 
serdecznie dziękujemy, że bezpieczeństwo mieszkańców stawiane jest w naszej gminie na pierwszym 
miejscu. Cieszę się bardzo, że takie podziękowania mogłam złożyć. Dziękujemy.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję bardzo. Kto z Państwa jeszcze chce zabrać głos? Proszę bardzo, Pani Burmistrz.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
- Odpowiem tylko pani Monice, że dziękuję przede wszystkim mojemu Naczelnikowi Łukaszowi 
Podleśnemu. Dziękuję również wykonawcy, firmie Dankom, bo bez ich zaparcia i bez poświęcenia, bo 
rzeczywiście pogoda była już taka niesprzyjająca. To, to rzeczywiście to, to był sukces, że udało nam 
się to zrobić w tak krótkim czasie. Jednocześnie również chciałam przypomnieć, że mamy taki 
chodniczek przy ulicy Łąkowej. Panie radny Oleśków, proszę nie podnosić ręki, pamiętam, mostek ma 
być oznakowany, ale pamiętam, dzięki za zwrócenie uwagi. I jeszcze chciałam powiedzieć, że właśnie 
dokończyliśmy również inwestycje w Grzybnie. Zrobiliśmy, ja wiem, ja wiem Pani, Pani radna, ale to 
nie o podziękowania chodzi, tylko chodzi o to, że to, co powiedziała Pani radna tutaj nasza, że chodzi 
przede wszystkim o to, żebyśmy myśleli o zadowoleniu mieszkańców i o ich bezpieczeństwie. I to jest 
najważniejsze. Dziękuję.  
Przewodniczący Rady Radosław Karwan 
- Dziękuję. Kto z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Szanowni Państwo, w związku z wyczerpaniem 
się dzisiejszego porządku obrad, chciałbym Państwu życzyć wszystkiego najlepszego w Nowym Roku 
oraz ogłosić, iż zamykam obrady sesji Rady Miejskiej w dniu dzisiejszym. Dziękuję bardzo. Miłego 
popołudnia.  


